



## 聖公會的翰會中學

### 目標一致、理念相同

我們決定發展健康學校，當初最吸引我們的倒是該計劃的理念乃基於世界衛生組織對「健康」所界定宏觀、整全的定義。健康教育的目標，理念與本校「學生為本，全人教育」的理想相同。

### 健康教育為優質教育的基礎

回應廿一世紀的教育改革，學校前瞻性地轉變為開放學習型組織，於1995年發展校本資優教育，並於2000年成為教育統籌局資優教育主力學校，進一步推動資優教育發展。

本校於2000年參加健康學校獎勵計劃，實踐健康教育為優質教育之本之精神。我們與社區機構協作，建立健康網絡，每年推動健康活動達40多項。



### 願景

我們一定會傾盡全力，為社會培育一群具備健康素養、成就卓越、道德良好的公民領袖。期望香港社會邁向更健康、更理想的明天。

## SKH Bishop Baker Secondary School

### Shared Goals and Concepts

When we decided to join the Hong Kong Healthy Schools Award Scheme, we were most impressed by WHO's comprehensive concepts of health underpinning the Scheme. The goals of health education coincide with the school vision of developing whole-person education in a student-oriented approach.

### Health Education as the Basis of Quality Education



To meet the challenges of the education reform in the 21<sup>st</sup> century, we take pride in having the foresight to develop our school into an open learning organization whose primary goal is to provide quality education. School-based gifted education was initiated in our school as early as 1995 to achieve this goal. It has been further developed since we became one of the key schools for the gifted education programmes implemented by the Education and Manpower Bureau in 2000.

Participating in the Hong Kong Healthy Schools Award Scheme in the same year enables us to build quality education on the basis of health education. We are committed to collaborating with organizations in the community in order to establish a network to promote health. Our efforts have made more than 40 activities on health promotion possible a year.

### Our Vision

We pledge to nurture students to our utmost capacity so that they will become young leaders in possession of health literacy as well as distinguished achievements. With these young leaders, Hong Kong can make great strides towards a healthier and brighter future.

